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w dniu 26.02.2020 

Proszę o odpowiedź w sprawie: 

W sierpniu złożyłem interpelację ws. wycinki krzaków wzdłuż ścieżki idącej przy ulicy 

Sławięcickiej od skrzyżowania z ulicą Zielną aż do skrzyżowania z ulica Spacerową. Ścieżka 

ta zwana przez mieszkańców "wizurką" jest nieoświetlona i jest jedyną drogą łączącą osiedle 

Sławięcice z mieszkańcami ulicy Zielnej. Pomimo moich próśb krzaki nie zostały wycięte a 

zbliża się okres wiosny kiedy krzaki te całkiem zasłonią dopływ światła z drogi krajowej do 

tej ścieżki. Proszę o wycinkę tych krzaków tak jak miało to miejsce kilka lat wcześniej. 

Proszę również o odpowiednie bieżące utrzymanie tej ścieżki i zaplanowanie jej ponownego 

utwardzenia. Kiedyś ścieżka na bieżąco była utrzymywana a ostatnimi czasy jest pomijana i 

zapomniana. Ścieżka ta jest przedłużeniem również profesjonalnej ścieżki rowerowej 

uważam że powinniśmy ją doprowadzić do tego żeby i ona była profesjonalnie utrzymana. 

(podpis) 


